
 
Muut asiat 
  
Nuorisovaltuusto 24.05.2024 § 13    
      
Varsinaisen esityslistan käsittelyn jälkeen tulevat asiat. 
 
Muissa asioissa keskusteltiin: 

- Nuorisovaltuusto esittää huolensa tämän hetken tilanteesta liityen rehtorin valintaan. 
Keskustelussa nousi kysymys siitä, miksei valittu ketään varalla? Lisäksi Nuvassa pohdittiin, 
kuka ottaa rehtorin asiat hoitaakseen? Asia on puhututtanut nuorten keskuudesssa yleisesti. 

- tulevaisuudesta, kuten alakoulun ja päiväkoti Peltohiiren peruskorjauksesta. 
- Suunnitelmissa 10 vuoden sisällä rakennetaan yhtenäiskoulu (lukio ja yläkoulu). Aiheeseen 

liittyen keskustellaan saman rakennuksen eduista. 
  


